
 

 
 

Verslag schoolraad donderdag 16 februari 2023 
 

Aanwezig: 
 

. leerkrachten:   Mieke Taghon, Leen Martens, Hilde Huyghe 

. ouders:    Bert Verschuere, Tim Torfs, Brecht Verstraete 

. lokale gemeenschap: Anniek Denewet, Karen De Jans, Christophe Van der Eecken 

. directie:    Ellen Van de Velde, Chantal Deblanc 

 
Afwezig: / 

 

 

Agenda:  
 

1. Goedkeuring en opvolging vorig verslag (22 september 2022) 
 

• Anniek stuurde vooraf enkele opmerkingen door; deze werden niet 
besproken op de vergadering, maar werden per mail beantwoord door 

Chantal: 

- info vakantieopvang: 

Volgend schooljaar (2023-2024) wordt dit opgenomen in het 

schoolreglement. 

Dit schooljaar kan die info meegedeeld worden aan “nieuwe”  

         inschrijvingen en kan dit ook reeds op de website van de school 

         vermeld worden. 

          Info vakantieopvang is nog niet te vinden op de website. 

         Antwoord Chantal: Wat betreft opvang kunnen we het schoolreglement niet wijzigen 

            tijdens een schooljaar. Dit item wordt zeker meegenomen bij wijzigingen schoolreglement  

            2023-2024. Dan wordt dit ook op de website geplaatst. 

 

- in de nieuwsbrief van augustus 2022 staat het volgende: 3de lj Vinkt: 

meester Bart gaat met pensioen (31 maart); vanaf 1 april neemt juf. 

Sara de klas over.  Tegenstrijdig met het antwoord op de vraag van 

Brecht: “Blijft juf. Sara tot het einde van het schooljaar in Zeveren?” – 

Ja! 
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 Antwoord Chantal: Ivm de wijzigingen schoolorganisatie werd op 23 december  

            volgend schrijven naar alle betrokken ouders gecommuniceerd:  

            Juf Eleonora stapt na de kerstvakantie in een ander voltijds ambt. Dit voor de rest van het 

            schooljaar. Concreet betekent dit dat juf Sara klastitularis blijft voor de rest van het  

            schooljaar in de eerste graad (voormiddag L1 / namiddag en woensdagvoormiddag L1-2);  

            juf Mieke L2 in de voormiddag. 

            Dit staat wel niet onder info op de website.  Ook in de maandelijkse nieuwsbrief wordt  

            verwezen naar vervangingen. 
 

 

- juf. Leen gaf aan dat de volgende nieuwsbrief (oktober – november) 

misschien een ideaal moment zou zijn om het oudercomité/ouderraad 
eens in de bloemetjes te zetten. Dit is niet gebeurd. 
Antwoord Chantal: Het oudercomité/ouderraad danken we dikwijls via de 

nieuwsbrief. 
 

• Christophe: Ellen staat op maandagvoormiddag voor de klas in het 6de 

leerjaar en is ook directeur op maandag.  Is dit combineerbaar? 
Ja, het lesgeven is van 09.15 uur tot 10.30 uur en de maandag is op 

school niet de drukste dag van de week. 
 

 

2. Container Zeveren (stand van zaken) 
 

De container is bijna volledig klaar.  Enkel de keuken moet nog geplaatst 
worden.   

De container bestaat uit een klaslokaal (voor de 3de kleuterklas) en een 
polyvalente zaal (wordt refter en vergaderzaal). 

De huidige refter wordt dus opnieuw turnzaal (weliswaar met dezelfde vloer). 
De stille studie zal in de nieuwe refter doorgaan, terwijl de kleuters in de 

turnzaal zullen blijven. 
Er komt ook een nieuw sleutelplan: een sleutel voor de klassen en een sleutel 

voor de andere lokalen.  De klassen kunnen daardoor “apart” afgesloten 

worden. 
 

3. Lestijdenpakket 2023-2024  
 

• Telling 1 februari 2023: 1 kleuter minder en 4? of 5? lagere schoolkinderen 
minder (over beide vestigingen) = verlies van 2 lestijden bij de kleuters en 

verlies van 8 lestijden bij de lagere school (over beide vestigingen). 
• De indeling van de klassen kan pas gemaakt worden wanneer de volledige 

omkadering gekend is.  De goedkeuring door de schoolraad kan dus pas 
gebeuren op dinsdag 20 juni. 

• Op 1 september 2023 gaat het nieuwe leersteundecreet van start.  
Ondersteuningsnetwerken worden leersteuncentra.  Elke school kiest bij 

welk leersteuncentrum ze aansluit voor het ontvangen van leersteun. 
De basisschool Zeveren-Vinkt sluit ook tijdens het schooljaar 2023-2024 

aan bij Neon+. 

 DE SCHOOLRAAD GEEFT HIERVOOR DE GOEDKEURTING. 
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• Gaan de wegenwerken langs de N 409 geen invloed hebben op het aantal 
leerlingen? 

Waarschijnlijk niet, maar toch is het belangrijk dat onze scholen 
“aantrekkelijk” blijven: 

- Zeveren: de tuin 
              de nieuwe container 

              … 

- Vinkt: de speelplaats (mits een aantal aanpassingen) 
          de container die een andere bestemming krijgt (er wordt nog  

          over nagedacht) 
          … 

Hoe kunnen we onze scholen nog beter promoten? Banner of …?? Ook hier 
wordt er nog over nagedacht. 

 
4. Update opvolging doorlichting oktober 2022 

(opvolging punt 6 verslag 23.04.2022: prioriteiten schooljaar 2022-2023) 
 

De werkpunten waren: 
- taalbeleid: dit schooljaar moet dit op punt staan; er werd hierrond 

reeds gewerkt op verschillende pedagogische studiedagen. 
→ (lezen): de overstap van de 3de kleuterklas naar het 1ste leerjaar  

    moet vlotter/gemakkelijker kunnen; 
→ zelfde aanpak in alle klassen en op beide vestigingen. 

- muzische vorming: dit moet nog aangepakt worden. 
- zorg: ”nieuwe” visie wordt uitgewerkt. 

 
5. Verslagen preventieadviseur over de speeltoestellen (opvolging) 

 
• Zeveren: alle problematische speeltoestellen zijn verwijderd 

• Vinkt:  

- aanpassing speelplaats: rond de boom wordt het heraangelegd; de 
“berg” wordt met gras bezaaid; er is een voorstel om op de speelplaats 

met “hoeken” te werken: een rustige hoek om te lezen …; 
- enkele speeltoestellen moeten hersteld/aangepast worden; 

- enkele speeltoestellen zijn ook verwijderd; ze voldeden niet aan de eisen 
van “speeltuigen voor scholen”. 

Opmerking/voorstel Tim: “speeltuigen voor scholen” zijn heel duur; 
misschien kan een groepsaankoop (met andere scholen van Deinze) dit 

iets betaalbaarder maken?  Chantal en Ellen nemen dit mee naar een 
volgend overleg met directies. 

 
 

6. Varia 
 

• Anniek: maken we er dit schooljaar eens werk van om het 

schoolreglement grondig na te lezen? 
Vanaf het schooljaar 2024-2025 komt er voor alle scholen een 

gemeenschappelijke “nieuwe” website en een “nieuw” schoolreglement. 
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Elke school zal enkel de schooleigen afspraken moeten aanvullen. 

Hierrond kan dus wel al gewerkt worden. 
Eind mei krijgen de leden van de schoolraad van Chantal en Ellen een 

voorstel van wat de schooleigen afspraken zijn.  Op de volgende 
schoolraad (20 juni) kan dit besproken/goedgekeurd worden. 

Opmerking Leen: het zou goed zijn mocht het schoolreglement door 
middel van pictogrammen duidelijker gemaakt worden voor anderstaligen.  

 

• Anniek: het pestactieplan staat toch al enkele jaren ongewijzigd op de 
website van de school.  Het is niet echt een werkinstrument om 

pestproblemen aan te pakken (te theoretisch). 
Naar aanleiding van een recent pestprobleem werden andere methodes 

toegepast.  Eén daarvan is de no blame-methode. 
Gedurende het schooljaar wordt er ook preventief rond pesten gewerkt. 

 
• Brecht: is er volgend schooljaar een oplossing voor het busvervoer naar 

het zwembad? 
Er wordt overwogen om met 1 busmaatschappij te werken voor alle 

scholen.  Dit zou het prijskaartje voor busvervoer zeker en vast doen 
dalen. 

Moeten de leerlingen om de 14 dagen gaan zwemmen? De leerlingen van 
de 2de en 3de graad misschien niet, de leerlingen van de 1ste graad 

misschien wel. 

Een volgend overleg hierover met de andere directies is gepland op 7 
maart.  Wordt vervolgd … 

 
• Karen: activiteiten georganiseerd door de school, mogen altijd 

doorgegeven worden aan het feestcomité “nie geZeverd!”.  Ze delen ze 
graag op hun facebookpagina. 

 
• Mieke: MOS komt samen met vertegenwoordigers van verschillende 

scholen heel binnenkort de tuin van Zeveren bezoeken. 
Het zou fijn zijn mocht dit de pers halen!! 

 
 

 
  

DE VOLGENDE SCHOOLRAAD GAAT DOOR OP  

DINSDAG 20 JUNI OM 19.45 UUR IN VINKT  
 

 
 

-------------------------------------------------------------------Anniek Denewet ------- 
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